
ÅRSSTÄMMA BJÖRKLINGE SPORTFÖRENING 2024-02-26
Förslag till dagordning.

Mötet öppnas av Tommie egemalm
1. Fastställande av röstlängd för mötet. 9 röster

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet. Mia Egemalm sekreterare och Tommie ordf

3. Val av protokolljusterare och rösträknare. Joakim och Oskar justerar

4. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt. Facebook, hemsida och mejl. Ingen har
synpunkter.

5. Fastställande av föredragningslista. Dagordningen fastställs utan övriga synpunkter

6. Styrelsens verksamhetsberättelse med årsredovisning/årsbokslut för det
senaste verksamhets/räkenskapsåret. Årsredovisning är lämnad till revisor för 4 veckor
sedan men vi har inte fått något årsbokslut idag. Styrelsen föreslår att byta till Johan
Hedenskog som kommer ta ut en liten kostnad. Ingen emot.

7. Revisorernas berättelse om styrelsens förvaltning under det senaste

verksamhets/räkenskapsåret. Avvaktar då den inte är klar. Mötet bordlägger

punkten och återupptar 2024-03-31

8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser. Bordlägger (se ovan)

9. Fastställande av medlemsavgifter. 100 kr/enskild, 300 kr/familj kvarstår. Friidrottens
terminsavgift kvarstår med en rabatt för syskon på 50 kronor.

10. Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av ekonomisk plan för
kommande verksamhets-/räkenskapsår. Årsmötet bordlägger till ett separat möte för
behandling, varje idrott tar med sig en plan och en föreslagen ”budget”. Mia skickar ut en
mall med plan.

11. Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner.

Inga motioner eller förslag inkomna

12. Val av

a) föreningens ordförande för en tid av ett år; förslår sittande ingen däremot

b) ombud till möten där föreningen har rätt att vara representerad
genom ombud. Förbunden och SISU

upplands cykelförbund

Friidrotten förbund ska kolla med Frida Ohlström.

13. Eventuella övriga frågor som anmälts under punkt 5.
● Faktureringar hur gör vi – Mia tar kontakt med Laget.se supporten.
● Skidbacken Mia och Tommie kan inte driva detta längre. Vi behöver vara fler.

Joakim föreslår att vi kör spontant öppet och lägger ut.

Beslut i fråga av större ekonomisk eller annan avgörande betydelse för föreningen eller
medlemmarna får inte fattas om den inte varit med i kallelsen till mötet.



Aktivitetsparken som Jani har dragit i har fått kontakt med aktivitetsansvarig på kommunen Niklas
Boström. Haft ett möte och sen kontakt med fritid och plan. Önskan att gå med i Sveriges skateförbund
kostar 100 kr första året och 500 kr resterande. Hitta en yta och sen kan vi få hjälp med detta från
Niklas.

Upplandscupen 27/6 föreslaget. Separat möte för planering.

Vecka 27 BLISS

Konstituerande möte




